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1. Goedkeuring verslag november Geert Milis  

Melding: 
 

- Geen opmerkingen 
- Het verslag van de RVB van november wordt goedgekeurd door de RVB 

 

 
 

2. Evaluatie Blackfriday Geert Milis  

Melding: 

 
- Algemene conclusie: De passantentellingen voor 2018 lagen net iets hoger dan 2017. De 

organisatie verliep vlot, alleen een aanpassing van het autoluwe regime in de Bruul is niet gebeurd. 
Bij volgende edities mag dit niet vergeten worden. 

- Qua kosten is deze editie van Black Friday onder het voorziene budget gebleven. 

Reactie RVB: 

 
- De animatie is in goede aarde gevallen al kostte dit veel voor slechts 4 uur animatie 

- Meer mogelijkheden voor volgende edities: het organiseren van een soort ‘markt’ tussen de leunen 
van de IJzerenleen, Black Friday doortrekken naar zaterdag en er een weekend van maken. Meer 
inzetten op de Korenmarkt en de OLV, …  → Deze ideeën/suggesties worden meegenomen naar de 

werkgroep voor een uitgebreidere evaluatie en de voorbereiding naar 2019 toe. 
- Over het algemeen lag de omzet in de winkels net iets lager dan 2018. 
- Voor de horeca was Black Friday een enorm succes 
- Naar volgende edities toe onderzoeken of er een mogelijkheid is om vrachtverkeer, containers, … 

tijdens Black Friday te kunnen weren in het kernwinkelgebied 
- Cijfers van Madzulli geven aan dat de informatie rond de animatie op Shoppeninmechelen.be de 

meest bezochte pagina was. 
 

Actie: 
 

- De verschillende ideeën/suggesties en pijnpunten worden meegenomen naar de werkgroep Black 

Friday. 

 
 

3. Werkkalender 2019 Geert Milis  

Melding: 
 

- Voorstel Werkkalender 2019 met alle belangrijke vergaderingen: werkgroepen, RVB, AV, HAR, … Er 
wordt gewerkt met de volgende principes: 1) Minimum 3 vaste vergaderingen per evenement 
(startvergadering, opvolgvergadering & evaluatievergadering). 2) Zwaartepunt van de 
voorbereidingsvergaderingen ligt in de maand februari.  

 

Reactie RVB: 
 



- RVB kan zich vinden in dit voorstel en geeft zijn ‘go’ om dit voorstel verder uit te werken tot een 
volwaardige kalender. 

- De RVB geeft aan dat er momenteel te weinig aan benchmarking gedaan wordt en dat er ook af en 
toe ruimte moet zijn voor brainstorms.  → In de werkkalender worden 2 inspirerende 

brainstormsessies opgenomen (lente & herfst). Een eerste workshop kan zich richten op het 
aantrekken van ‘jong bloed’. 
 

Actie:  
- Thomas maakt de kalender verder af en kijkt eventueel naar een betere tool/programma om deze 

te verspreiden 

 
 

4. Werkgroepen  Geert Milis  

Melding: 
 

- Uitdagingen: 1) Zoeken naar nieuwe mensen/nieuwe ideeën. 2) Werken naar concrete afspraken 
en rolverdelingen. 3) Werken met een draaiboek/vaste structuur 

- Zoeken naar nieuwe mensen/nieuwe ideeën: ambassadeur per werkgroep (vergaderingen 
voorbereiden/kandidaten werkgroep persoonlijk aanspreken), oproep via nieuwsbrief/nieuwsflits, 

oproep/inschrijving op de nieuwjaarsreceptie 

- Werken naar concrete afspraken/rolverdelingen: Ambassadeur/verantwoordelijke voor elke 
werkgroep (vergadering mee voorbereiden/leiden, opvolging afgesproken taken/opdrachten, 
klankbord voor kleine ad-hoc beslissingen), Verslaggever per vergadering, … 

- Werken met een draaiboek/vaste structuur: vaste vergadermomenten, Sjabloon/draaiboek van de 
verschillende thema’s/zaken. 
 

Reactie RVB:  
 

- De RVB is zich ervan bewust dat ‘verjonging’ binnen MMM een noodzakelijke uitdaging is. Er wordt 
onder meer verwezen naar de nieuwe start van Horeca Mechelen met heel wat (nieuwe) jonge 
enthousiaste ondernemers. Sowieso is er de ambitie om meer ondernemers uit de horeca te 
betrekken bij de werkgroepen.  

- De RVB vraagt een overzicht van de handelaars in Mechelen waarbij er gekeken wordt naar het 
aantal zelfstandige ondernemers en het aantal ketens 

- De RVB geeft eveneens aan dat het belangrijk is dat er 1 verantwoordelijke/aanspreekpunt is per 
werkgroep. 

- Vraag vanuit RVB of er nog kan gerekend worden op de ondersteuning van Evelien (Coördinator 
Mechelen MeeMaken). → Het is niet de bedoeling dat de coördinator 100% bij elke vergadering 

aanwezig zal zijn, er zal meer een evenwicht komen waarbij er iets meer 
actie/verantwoordelijkheden bij de handelaars wordt gelegd maar uiteraard zal er nog steeds 
voldoende ondersteuning zijn. Communicatie over de evenementen zal bijvoorbeeld nog steeds 
grotendeels bij de coördinator liggen aangezien hier vooral gebruik gemaakt wordt van 

stadskanalen (website en citydressing). Voor de praktische details van het event kan de werkgroep 
steeds terugvallen op ondersteuning van de externe eventmanager. (tot nu toe Julita) 

- Ook de handelaars binnen de werkgroepen kunnen best gebruiken maken van de reeds bestaande 
draaiboeken. 
 

 

- De dienst economie zorgt het gevraagde overzicht zelfstandigen/ketens 
- De voorgestelde ideeën/acties worden verder uitgevoerd 

 
 

5. Verlenging raamcontracten Geert Milis  

Melding: 
- Aangezien 2018 naar zijn einde loopt moeten er beslissingen gemaakt worden omtrent een 

mogelijke verlengen van de huidige raamcontracten met Madzulli & Julita 

Reactie RVB:  

 
- Julita levert schitterend werk maar wel aan een hoge prijs en bovendien werkt zij met vaste 

partners die vaak vanbuiten Mechelen komen. Anderzijds is de prijs van andere event planners 
gelijkaardig en is externe ondersteuning noodzakelijk. 

- In het verleden was er (vooral ook vanuit MARCOM) heel wat frustratie over de samenwerking met 
Madzulli, onder meer de briefings, communicatie en feedback van campagnes verliep heel stroef. 



Om hierop een antwoord te bieden, heeft er een overleg plaatsgevonden tussen Madzulli, MARCOM 
en MMM. Raf geeft aan dat de eerste campagne na het overleg wel voldoet aan de afspraken en de 

verwachtingen en dat het opportuun is om de samenwerking verder te zetten. 
- De RVB geeft aan dat er zowel bij huidige alsook toekomstige contracten rekening dient gehouden 

te worden met de wet op overheidsopdrachten zowel uit juridische overwegingen alsook de 
specifieke voorwaarde die de stad hierrond heeft opgelegd. 

- Daarnaast stelt de RVB voor om halverwege 2019 een marktbevraging te houden omdat het 

sowieso goed is om verschillende alternatieven te bekijken in functie van 2020. 

Actie: 
 

- De RVB keurt de verlenging van het raamcontract met Julita principieel goed en vaardigt Geert en 
Christian af om dit verder te bespreken met Evita. 

- De RVB keurt de verlenging van het raamcontract met Madzulli principieel goed en vaardigt Raf en 
Geert af om contact op te nemen met MARCOM en nadien met Madzulli 

 

6. Subsidie 2019 & Samenwerkingsovereenkomst Geert Milis  

Melding: 
 

- Ambitie van de vzw om bij de stad een hogere subsidie te ontvangen. Hiervoor kan best een 

kennismakingsgesprek met de nieuwe schepen/het nieuwe bestuur worden aangevraagd waarbij 
een duidelijke nota/voorstelling wordt gedaan met cijfers en argumenten om een hogere subsidie 
te verkrijgen. 

- De samenwerkingsovereenkomst tussen stad en vzw dient vernieuwd te worden om de volgende 
redenen: de huidige overeenkomst vervalt in juni 2019, Er moet mogelijk een nieuw 
subsidiebedrag opgenomen worden binnen de samenwerkingsovereenkomst en er moet een artikel 
worden toegevoegd waar de afspraken rond personeelsinzet worden opgelijst. 

 

Reactie RVB:  

 
- De RVB gaat akkoord met de volgende stappen. 

Actie: 
 

- Het Dagelijks Bestuur zal de nieuwe samenwerkingsovereenkomst verder voorbereiden en dan 

voorleggen op de RVB van januari ter goedkeuring. 
- Geert zal vanuit zijn rol als voorzitter contact opnemen met de nieuwe schepen. 

 

 

7. VARIA Geert Milis  

Melding: 
 

- Nu Debbie gestopt is binnen de RVB zal zij ook haar functie als secretatis niet meer uitvoeren. Raf 
Pauwels stelt zich kandidaat om de rol van secretaris op zich te nemen. 

- Er wordt opnieuw vastgesteld dat er in de verbindingstraatjes heel weinig inspanningen zijn gedaan 

qua eindejaarsverlichting. 
- De globale financiën zitten voorlopig nog goed. Braderij herfst was duurder dan begroot omdat 

deze voor het eerst 3 dagen duurde. Eindejaar is bijgesteld van 70.000 naar 50.000. 
- 18 december vindt er, na de laatste gemeenteraad, een netwerkevent plaats in de Mirage wat een 

goede opportuniteit is voor de RVB van MMM om ook aanwezig te zijn. 
- Eindejaarsreceptie MMM in samenwerking met UNIZO; Er wordt nog onderling afgetoetst over het 

programma zodoende dat beide organisaties voldoende aan bod komen.  

 

Reactie RVB:  
 

- De RVB geeft aan dat het niet mogelijk is om oplossingen aan te bieden voor de beperkte 
eindejaarsverlichting op sommige locaties. Het is de verantwoordelijkheid van de stad en al deze 
opmerkingen moeten worden meegenomen naar de nieuwe contractbesprekingen rond de 

eindejaarsverlichting. 
- De RVB stelt zich vragen bij de hoge kosten die Uncompressed aanrekent voor het aanpassen van 

de campagnebeelden. 
- Kan er vanuit MMM niet actief ingespeeld worden (qua communicatie/marketing) op de situatie in 

Antwerpen met de lage emissie zone alsook de nieuwe parkeermaatregelen? 
 

Actie: 



 
- De RVB kiest Raf Pauwels tot nieuwe secretatis van de vzw Mechelen MeeMaken. 

- Geert vraagt meer uitleg bij Lieve/MARCOM omtrent de samenwerking met Uncompressed 
 

 

 


